
 
Zapisnik 

 sa 43. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac  
održane 25. veljače 2025. godine 

 
 Sjednicu je sazvao predsjednik Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac, gosp. Branko 
Patačko, Sazivom KLASA: 024-02/25-02/1, URBROJ: 2137-15-2-1 od 19. veljače 2025. godine. 
 Sjednica je bila javna i održana u zgradi Općine Ferdinandovac (općinska vijećnica), Trg 
slobode 28, s početkom u 1830  sati. 

 
Na sjednici su bili nazočni članovi Općinskog vijeća: 
1. Branko Patačko, predsjednik, 
2. Ljubica Penezić, potpredsjednica, 
3. Vjekoslav Grguljaš, 
4. Hrvoje Fuček, 
5. Martina Jendrijev Tomašek, 
6. Božidar Jendrijev, 
 
Odsutni članovi: 
1. Milan Kolar 
2. Darko Marić 
3. Ivan Turbelija 
 
Ostali nazočni : 
- Vjekoslav Maletić, općinski načelnik Općine Ferdinandovac, 
- Helena Smrček, mag. iur., pročelnica JUO-a Općine Ferdinandovac, 
- Ivana Međurečan, stručni suradnik za opće poslove i javnu nabavu. 
 
Zapisnik je vodila: Ivana Međurečan. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća, gosp. Branko Patačko, otvorio je 43. sjednicu Općinskog vijeća 

Općine Ferdinandovac te je pozdravio sve nazočne. 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je na ovoj, 43. sjednici Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac 

nazočno 6 (šest) članova Vijeća. Odsutni su članovi Vijeća g. Milan Kolar, g. Darko Marić i g. Ivan 
Turbelija koji su opravdali svoju odsutnost. Tako da postoji kvorum za pravovaljano donošenje 
odluka na ovom tijelu.   

PREDSJEDNIK: Prije nego što počnemo s rješavanjem Dnevnog reda, dajem na usvajanje 
Zapisnik sa 42. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac koja je održana 27. prosinca 2024. 
godine. Ima li primjedbi na Zapisnik? 

PREDSJEDNIK: Utvrđujem da nema primjedbi, te dajem na usvajanje Zapisnik sa 42. sjednice 
Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac. Tko je  „ZA“, tko je  „UZDRŽAN“, a tko  „PROTIV“?  

Konstatiram da je Zapisnik sa 42. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac od 27. 
prosinca 2024. godine verificiran jednoglasno sa 6 (šest) glasova „ZA“. 

PREDSJEDNIK: Predlažem da krenemo na usvajanje Dnevnog reda 43. sjednice. Da li ima 
nekih primjedbi ili prijedloga izmjena predloženog Dnevnog reda?  

PREDSJEDNIK: Predlažem izmjene i dopune Dnevnog reda 43. sjednice na način da se umjesto 
postojeće točke 12. „Razno prijedlozi, primjedbe i upiti članova Općinskog vijeća općinskim tijelima“ 
doda nova točka 12. „Razmatranje i utvrđivanje prijedloga imenovanja mrtvozornika za područje 
Općine Ferdinandovac“. Tako da dosadašnja točka 12. „Razno prijedlozi, primjedbe i upiti članova 
Općinskog vijeća općinskim tijelima“ postaje točka 13. Dajem na usvajanje prijedlog izmjena i 
dopuna Dnevnog reda 43. sjednice. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“? Konstatiram da su izmjene i 



dopune Dnevnog reda 43. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac usvojene jednoglasno sa 
6 (šest) glasova „ZA“. 

 Da li ima još nekih prijedloga izmjena i dopuna Dnevnog reda ? Budući da nema, dajem na 
usvajanje Dnevni red 43. sjednice zajedno sa usvojenim izmjenama i dopunama Dnevnog reda. Tko 
je „ZA“, tko je „PROTIV“? Konstatiram da je za 43. sjednicu Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac 
jednoglasno sa 6 (šest) glasova „ZA“ usvojen sljedeći: 
 

Dnevni red: 
 

1. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o općinskim porezima Općine Ferdinandovac, 
2. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o visini paušalnog poreza za djelatnosti 

iznajmljivanja i smještaja u turizmu na području Općine Ferdinandovac, 
3. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku 

jednostavne nabave: Komunalna usluga održavanja nerazvrstanih cesta i putova 
(šljunčanjem) u 2025. godini, evidencijski broj nabave: 2/25, 

4. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o darivanju umirovljenika, korisnika socijalne 
pomoći i osoba u stanju socijalno-materijalne potrebe s područja Općine Ferdinandovac u 
2025. godini, 

5. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o pripajanju trgovačkog društva KOMUNALIJE 
d.o.o. Đurđevac trgovačkom društvu VODNE USLUGE d.o.o. Bjelovar, 

6. Razmatranje i usvajanje Izvješća o izvršenju Programa o namjenskom korištenju sredstava 
ostvarenih od promjene namjene poljoprivrednog zemljišta na području Općine 
Ferdinandovac u 2024. godini, 

7. Razmatranje i usvajanje Izvješća o izvršenju Programa o namjenskom korištenju sredstava 
ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom pogodbom, privremenog korištenja i 
davanja na korištenje izravnom pogodbom poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu 
Republike Hrvatske na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini, 

8. Razmatranje i usvajanje Izvješća o popisu imovine, obveza i potraživanja Općine 
Ferdinandovac sa stanjem 31. prosinca 2024. godine, 

9.  Razmatranje i usvajanje Izvješća o stanju zaštite od požara i stanju provedbe Godišnjeg 
provedbenog plana aktivnosti unapređenja zaštite od požara na području Općine 
Ferdinandovac za 2024. godinu, 

10.  Razmatranje i usvajanje Izvješća o izvršenju Plana djelovanja Općine Ferdinandovac u 
području prirodnih nepogoda za 2024. godinu, 

11.  Razmatranje i davanje suglasnosti na Odluku o izboru radnika na radno mjesto stručne 
suradnice na neodređeno vrijeme  u Dječji vrtić Košutica Ferdinandovac, 

12.  Razmatranje i utvrđivanje prijedloga imenovanja mrtvozornika za područje Općine 
Ferdinandovac,  

13.  Razno prijedlozi, primjedbe i upiti članova Općinskog vijeća općinskim tijelima. 
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 1. Dnevnog reda. 
 

Točka 1. 
 

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o općinskim porezima Općine Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o općinskim 
porezima Općine Ferdinandovac. Dajem riječ općinskom načelniku. 
 OPĆINSKI NAČELNIK: Prijedlogom Odluke o općinskim porezima Općine Ferdinandovac uvodi se 
porez na promet nekretnina, kao novi općinski porez. Uvođenje navedenog poreza je obvezno za sve 
jedinice lokalne samouprave sukladno Zakonu o lokalnim porezima. Zakonom je propisano da se visina 
poreza na promet nekretnina može odrediti u iznosu od 0,60 eura do 8,00 eura po kvadratnom metru 



korisne površine nekretnine. Navedeni porez ne plaća se na nekretnine u kojima netko ima stalno 
stanovanje ili koje se iznajmljuju na temelju ugovora o najmu za stalno stanovanje (najmanje 10 mjeseci 
u godini). Također, porez se ne plaća ni na nekretnine koje nisu pogodne za stanovanje, u smislu da nemaju 
krov, osnovnu infrastrukturu ili su u ruševnom stanju. Uvođenjem navedenog poreza država je omogućila 
jedinicama lokalne samouprave ostvarivanje dodatnog prihoda, ali isto tako se želi riješiti pitanje praznih 
nekretnina odnosno privođenje nekretnina funkciji. Nacrt predložene Odluke prošao je javno stanovanje 
i nije pristigla niti jedna primjedba, upit ili sl. Pošto smo morali odrediti neki iznos poreza, predloženo je 
da taj iznos bude 3,00 eura, kao neki srednji iznos između zakonom predviđenog raspona. Taj iznos nije 
konačan, otvoren sam za vaša mišljenja da li predlažete veći ili manji iznos. U slučaju da se Odluka ne 
donese primjenjuje se minimalni iznos od 0,60 eura po m2. Propisani iznosi u okolnim općinama su 
različiti. Neki su propisali minimalni iznos, neki 1,00 m2 dok je primjerice susjedna Općina Kalinovac 
predlagala maksimalni iznos od 8,00 eura po m2, a na kraju donijela odluku da porez iznosi 4,00 eura po 
m2. Na području Općine Ferdinandovac postoji preko 200 objekata u kojima nitko ne živi, a od toga preko 
80% objekata je u vlasništvu osoba koje nisu s područja Općine i koje drže visoke kupoprodajne cijene 
nekretnina, a dio tih nekretnina je i neodržavan. Obzirom na navedeno, smatram da nije dobro uvesti 
porez u najnižem iznosu, već odrediti porez u iznosu koji će potaknuti vlasnike da privedu nekretnine 
funkciji, odnosno da ih prodaju. Također, iznos koji sad odredimo vrijedi za ovu godinu, ali se za iduću ili 
neku narednu godinu može mijenjati ako se utvrdi da je previsok ili prenizak. 
PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ?  
POTPREDSJEDNICA, smatra da porez treba odrediti u nekoj srednjoj vrijednosti u odnosu na zakonom 
propisani raspon. 
PREDSJEDNIK, smatra da se Općina ne bi trebala odreći prihoda koji joj je omogućila država te da je 
predloženi iznos sredina. 
VJEKOSLAV GRGULJAŠ, član: točno je da je velik broj praznih nekretnina u vlasništvu osoba koje nisu s 
područja Općine Ferdinandovac, s druge strane uvođenjem visokog poreza naši mještani će postati 
kolateralne žrtve. Predlaže smanjenje poreza s 3,00 eura na 2,00 eura. 
HRVOJE FUČEK, član, smatra da porez treba odrediti u nekoj srednjoj vrijednosti između 3,00 i 4,00 eura 
jer bi se time vlasnike natjeralo da prodaju nekretnine po realnijim iznosima, pa bi i mladi ljudi lakše 
dolazili do nekretnina. 
BOŽIDAR JENDRIJEV, član, smatra da bi visoki iznos poreza mogao biti problem za starije osobe. Predlaže 
određivanje poreza u iznosu između 2,00 i 3,00 eura. 
S obzirom na podijeljena razmišljanja članova Općinskog vijeća, gdje je dio članova bio za iznos od 2,00 
eura po m2, a dio za „3,00“ eura po m2, g. Vjekoslav Grguljaš, član, podnio je amandman na prijedlog 
Odluke kojim predlaže da se porez na nekretnine odredi u iznosu od 2,50 eura po kvadratnom metru 
korisne površine nekretnine 
Općinski načelnik prihvatio je amandman da se porez odredi u iznosu od 2,50 eura po kvadratnom metru 
korisne površine nekretnine. 
PREDSJEDNIK: Da li ima još nekih pitanja ili se netko javlja za riječ ? Budući da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o općinskim porezima Općine Ferdinandovac, 
zajedno s amandmanom kojim se  porez na nekretnine određuje u iznosu od 2,50 eura po kvadratnom 
metru korisne površine nekretnine. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 (šest) glasova 
„ZA“  d o n i j e l o : 
 

Odluku o općinskim porezima Općine Ferdinandovac. 
Odluka o općinskim porezima Općine Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini 

njegov sastavni dio.  
 

 
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 2. Dnevnog reda. 
 
 



Točka 2. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o visini paušalnog poreza za djelatnosti 

iznajmljivanja i smještaja u turizmu na području Općine Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o visini paušalnog 
poreza na djelatnosti iznajmljivanja i smještaja u turizmu na području Općine Ferdinandovac. Dajem riječ 
općinskom načelniku. 

 OPĆINSKI NAČELNIK: objasnio da je kako je novim Zakonom o porezu na dohodak propisano ako 
predstavničko tijelo jedinica lokalne samouprave u propisanom roku ne donese Odluku o iznosu 
paušalnog poreza visina paušalnog poreza računat će se po u iznosu od 60 eura po krevetu/ležaju. 
Dosadašnji iznos paušalnog poreza iznosio je nekad 150,00 kuna pretvoreno u eure 19,90 eura, tako da se 
novi iznos paušalnog poreza predlaže da bude 20,00 eura što je i dalje minimalni iznos paušalnog poreza. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da nema, 
zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  prijedlog Odluke visini paušalnog poreza za 
djelatnosti iznajmljivanja i smještaja u turizmu na području Općine Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 (šest) 
glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

 
Odluku o visini paušalnog poreza za djelatnosti iznajmljivanja i smještaja u turizmu na području 

Općine Ferdinandovac  
Odluka o visini paušalnog poreza za djelatnosti iznajmljivanja i smještaja u turizmu na području 

Općine Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 3. Dnevnog reda. 
 

Točka 3. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku 

jednostavne nabave: Komunalna usluga održavanja nerazvrstanih cesta i putova (šljunčanjem) u 
2025. godini, evidencijski broj nabave: 2/25, 

 
PREDSJEDNIK: U materijalima za sjednicu, primili smo prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u 
postupku jednostavne nabave: Komunalna usluga održavanja nerazvrstanih cesta i putova (šljunčanjem) 
u 2025. godini, evidencijski broj nabave: 2/25. Dajem riječ općinskom načelniku.  
OPĆINSKI NAČELNIK: za izvještavanje po ovoj točki zadužio je pročelnicu Helenu Smrček. 
HELENA SMRČEK, pročelnica: Procijenjena vrijednost nabave iznosi 12.000,00 eura (bez PDV-a). Postupak 
jednostavne nabave proveden je slanjem poziva za dostavu ponuda na e-mail adrese tri gospodarska 
subjekta i to: 1. MEGA d.o.o., Kalinovac, 2. LONČAR, obrt za prijevoz, niskogradnju i usluge, Koprivnica i 3. 
ISKOPI FUČEK ZADRUGA, Ferdinandovac. U roku za dostavu ponuda pristigle su tri ponude. Ponuda 
ponuditelja ISKOPI FUČEK ZADRUGA za graditeljstvo i usluge, Stari Drum 7A, 48356 Ferdinandovac, OIB: 
08652559985, oznaka ponude: 1-2025 od 17. veljače  2025. godine na iznos  11.880,00 eura (bez PDV-a) 
odnosno 14.850,00 eura (sa PDV-om), ponuda ponuditelja MEGA d.o.o., Kalinovac, Kolodvorska 118, OIB: 
76022115018, oznaka ponude: 2/2/25 od 17.02.2025., na iznos ponude od 12.315,00 eura (bez PDV-a) 
odnosno 15.393,75 eura (sa PDV-om) i ponuda ponuditelja LONČAR, obrt za prijevoz, niskogradnju i 
usluge, vl. Ljiljana Lončar, Koprivnica, Miklinovec 175, OIB: 25682535501, oznaka ponude: 1/2025. od 
15.02.2025., na iznos ponude od 14.190,00 eura (bez PDV-a) odnosno 17.737,50 eura (s PDV-om). 
Nakon otvaranja, pregleda i ocjene dostavljenih ponuda, stručno povjerenstvo isključilo je ponudu 
ponuditelja MEGA d.o.o., Kalinovac, Kolodvorska 118, OIB: 76022115018, kao neprihvatljivu jer ponuditelj 
nije dostavio dokaz da ne postoje osnove za isključenje sukladno točki 3.1.2. Poziva na dostavu ponuda, 
stoga ne udovoljava kriterijima za kvalitativni odabir gospodarskog subjekta. Stručno povjerenstvo 
isključilo je kao neprihvatljivu i ponudu ponuditelja LONČAR, obrt za prijevoz, niskogradnju i usluge, vl. 



Ljiljana Lončar, Koprivnica, Miklinovec 175, OIB: 25682535501, jer ponuditelj nije dostavio dokaz 
sposobnosti za obavljanje profesionalne djelatnosti sukladno točki 4.1.1. Poziva za dostavu ponuda. 
 Kako je ponuda ponuditelja ISKOPI FUČEK ZADRUGA za graditeljstvo i usluge, Stari Drum 7A, 48356 
Ferdinandovac, OIB: 08652559985 jedina valjana i prihvatljiva te se predlaže odabir navedenog 
ponuditelja. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ?  
PREDSJEDNIK: potrebno je paziti na dostavu sve potrebna dokumentacija vezana za navedeni 

predmet nabave, te je nužna i pravilna kontrola stvarno izvršenih količina šodrenja od strane Jedinstvenog 
upravnog odjela. 

PREDSJEDNIK: Da li ima još nekih pitanja ? Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i 
dajem na donošenje prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: 
Komunalna usluga održavanja nerazvrstanih cesta i putova (šljunčanjem) u 2025. godini, evidencijski broj 
nabave: 2/25. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“? Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine 
Ferdinandovac jednoglasno sa 6 (šest) glasova „ZA“ donijelo: 

  
Odluku o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: Komunalna usluga 

održavanja nerazvrstanih cesta i putova (šljunčanjem) u 2025. godini, evidencijski broj nabave: 2/25.     
Odluka o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: Komunalna usluga 

održavanja nerazvrstanih cesta i putova (šljunčanjem) u 2025. godini, evidencijski broj nabave: 2/25 
nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 4. Dnevnog reda. 
 

Točka 4.  
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o darivanju umirovljenika, korisnika socijalne 

pomoći i osoba u stanju socijalno-materijalne potrebe s područja Općine Ferdinandovac u 2025. 
godini 

PREDSJEDNIK: U materijalima za sjednicu, primili smo prijedlog Odluke o darivanju umirovljenika, 
korisnika socijalne pomoći i osoba u stanju socijalno-materijalne potrebe s područja Općine Ferdinandovac 
u 2025. godini. Dajem riječ općinskom načelniku.  

OPĆINSKI NAČELNIK: I ove godine planirana je podjela „uskrsnica“ i „božićnica“ u iznosu od 40,00 
eura po osobi povodom Uskrsa te jednaki iznos povodom Božića, u odnosu na godinu prije povećanje s 
30,00 eura na 40,00 eura. Također, povećan je i limit mjesečnih prihoda za ostvarivanje prava na dar s 
400,00 eura na 500,00 eura, obzirom da na porast mirovina i troškova života u protekloj godini. Ne radi se 
o velikom iznosu, ali je obuhvaćen broj oko 200- tinjak osoba koje ostvaruju pravo, te će vjerovatno taj broj 
korisnika i porasti s obzirom na povećanje limita. 

 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ?  
LJUBICA PENEZIĆ, potpredsjednica, smatra da bi 50,00 eura bilo prihvatljivije s obzirom na povećanje 

troškova života u odnosu na mirovine. 
HRVOJE FUČEK, član, također smatra da bi 50,00 eura bilo prihvatljivije. 
PREDSJEDNIK: Da li ima još nekih pitanja ? Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i 

dajem na donošenje prijedlog Odluke o darivanju umirovljenika, korisnika socijalne pomoći i osoba u stanju 
socijalno-materijalne potrebe s područja Općine Ferdinandovac u 2025. godini. Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“? Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 
(šest) glasova „ZA“ donijelo:  

 
Odluku o darivanju umirovljenika, korisnika socijalne pomoći i osoba u stanju 

socijalnomaterijalne potrebe s područja Općine Ferdinandovac u 2025. godini.  
Odluka o darivanju umirovljenika, korisnika socijalne pomoći i osoba u stanju 

socijalnomaterijalne potrebe s područja Općine Ferdinandovac u 2025. godini nalazi se u privitku ovog 
Zapisnika i čini njegov sastavni dio.  

 



PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 5. Dnevnog reda. 
 

Točka 5. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o pripajanju trgovačkog društva KOMUNALIJE 

d.o.o. Đurđevac trgovačkom društvu VODNE USLUGE d.o.o. Bjelovar, 
 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Odluke o pripajanju trgovačkog društva KOMUNALIJE d.o.o. 

Đurđevac trgovačkom društvu VODNE USLUGE d.o.o. BJELOVAR. Dajem riječ općinskom načelniku. 
OPĆINSKI NAČELNIK: Komunalije d.o.o. dostavile su Općini Ferdinandovac zahtjev za donošenje 

Odluke o pripajanju društva Komunalije d.o.o. Đurđevac društvu Vodne usluge d.o.o. Bjelovar. Zakonom o 
vodnim uslugama, propisano je da su se svi postojeći javni isporučitelji vodnih usluga na pojedinom 
uslužnom području dužni pripojiti javnom isporučitelju vodnih usluga koji je za to uslužno područje određen 
Uredbom o uslužnim područjima i to u roku od 6 mjeseci od stupanja na snagu Uredbe. Sukladno navedenoj 
Uredbi Komunalije d.o.o., koje su trenutno javni isporučitelj vodnih usluga za Općinu Ferdinandovac i 
okolne JLS, trebale bi se pripojiti trgovačkom društvu VODNE USLUGE d.o.o. Bjelovar. Time bi Komunalije 
d.o.o. postale podružnica VODNIH USLUGA d.o.o. Bjelovar. Razlog što su VODNE USLUGE d.o.o. Bjelovar 
definirane kao društvo preuzimatelj je taj što je Zakonom propisano da će se kao društvo preuzimatelj 
odredit javni isporučitelj vodnih usluga koji je na uslužnom području imao najveći ukupni prihod po osnovi 
cijene vodnih usluga, cijene isporuke vode drugom isporučitelju vodnih usluga i naknade za razvoj u tri 
godine koje prethode godini stupanja na snagu Uredbe ili javni isporučitelj vodnih usluga koji je na 
uslužnom području u posljednje tri godine koje prethode godini stupanja na snagu Uredbe isporučio 
najveću količinu vode za ljudsku potrošnju korisnicima vodnih usluga i drugim isporučiteljima vodnih 
usluga. Iznimno, uslužno područje može se uspostaviti i na području pružanja usluge uspostavljenom prije 
stupanja na snagu Zakona, na kojem postojeći javni isporučitelj vodnih usluga, koji nije društvo 
preuzimatelj, isporučuje više od 800.000 m3, a manje od 1.000.000 m3 vode za ljudsku potrošnju godišnje 
pod određenim Uredbom propisanom pretpostavkama. Komunalije d.o.o. su obzirom na projekt 
aglomeracije povećale broj priključaka te samim time i količinu isporučene vode, ali je problem što je 
referentna godina za koju se gleda ispunjenje zakonskih uvjeta 2018. godina.  U 2018. godini Komunalije 
d.o.o. nisu ispunjavale kriterije da budu zasebni javni isporučitelj već samo podružnica. Zbog svega 
navedenog, Općina Ferdinandovac i druge JLS koji su suosnivači Komunalija d.o.o. dužne su donijeti odluku 
o pripajanju Komunalija d.o.o. trgovačkom društvu VODNE USLUGE d.o.o. Bjelovar. Takva obveza propisana 
je Zakonom o vodnim uslugama te prijete određene sankcije u slučaju da se ne izvrši pripajanje, a to su 
mogućnost uskrate financiranja čime se dovodi u opasnost projekt aglomeracije te također mogućnost 
ukidanja akata o ispunjenju posebnih uvjeta za obavljanje djelatnosti javne vodoopskrbe i odvodnje. Općina 
Ferdinandovac suvlasnik je u Komunalijama d.o.o. s postotkom od ispod 6% te konačna odluka niti ne ovisi 
o nama već Gradu Đurđevac koji je većinski suvlasnik. Predmetnom Odlukom daje se suglasnost načelniku 
za poduzimanje radnji vezanih uz pripajanje. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? 
HRVOJE FUČEK, član, teško se boriti s navedenim, gube se sva financiranja oko projekata. 
VJEKOSLAV GRULJAŠ, član, da li to znači i poskupljenje cijene vodnih usluga? 
OPĆINSKI NAČELNIK: cijena vodoopskrbe ujednačena je na distributivnom području jednog 

isporučitelja. Tako da bi plaćali cijenu koju odrede Vodne usluge Bjelovar d.o.o. za svoje područje, trenutno 
ne možemo unaprijed znati da li će to biti viša cijena u odnosu na cijenu koju imaju Komunalije d.o.o. 

PREDSJEDNIK: Ukoliko ne možemo utjecati na pripajanje donošenjem odluke ili na bilo koji način 
prihvaćam navedeno. 

 PREDSJEDNIK: Da li ima još nekih pitanja ? Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i 
dajem na donošenje  Odluku o pripajanju trgovačkog društva KOMUNALIJE d.o.o. Đurđevac trgovačkom 
društvu VODNE USLUGE d.o.o. Bjelovar.  Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 (šest) 
glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

 



Odluku o pripajanju trgovačkog društva KOMUNALIJE d.o.o. Đurđevac trgovačkom društvu 
VODNE USLUGE d.o.o. Bjelovar  

Odluka o pripajanju trgovačkog društva KOMUNALIJE d.o.o. Đurđevac trgovačkom društvu 
VODNE USLUGE d.o.o. Bjelovar nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 6. Dnevnog reda. 
 
 

Točka 6. 
Razmatranje i usvajanje Izvješća o izvršenju Programa o namjenskom korištenju 

sredstava ostvarenih od promjene namjene poljoprivrednog zemljišta na području Općine 
Ferdinandovac u 2024. godini 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo Izvješće o izvršenju Programa o namjenskom korištenju sredstava 

ostvarenih od promjene namjene poljoprivrednog zemljišta na području Općine Ferdinandovac u 2024. 
godini. Dajem riječ općinskom načelniku.  

OPĆINSKI NAČELNIK: U 2024. godini planirana su sredstva od promjene namjene poljoprivrednog 
zemljišta u iznosu od 50,00 eura, ali nije bilo ostvarenih prihoda iz tog izvora, a samim time ni utroška. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da nema, 
zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na usvajanje Izvješće o izvršenju Programa o namjenskom 
korištenju sredstava ostvarenih od promjene namjene poljoprivrednog zemljišta na području Općine 
Ferdinandovac u 2024. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“? Utvrđujem da je Općinsko 
vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 (šest) glasova „ZA“ donijelo:  

 
Zaključak o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa o namjenskom korištenju sredstava 

ostvarenih od promjene namjene poljoprivrednog zemljišta na području Općine Ferdinandovac u 2024. 
godini. 

Zaključak o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa o namjenskom korištenju sredstava 
ostvarenih od promjene namjene poljoprivrednog zemljišta na području Općine Ferdinandovac u 2024. 
godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio.  

 
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 7. Dnevnog reda. 

 
Točka 7. 

 
Razmatranje i usvajanje Izvješća o izvršenju Programa o namjenskom korištenju sredstava 

ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom pogodbom, privremenog korištenja i davanja 
na korištenje izravnom pogodbom poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske  

na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo Izvješće o izvršenju Programa o namjenskom korištenju sredstava 
ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom pogodbom, privremenog korištenja i davanja na 
korištenje izravnom pogodbom poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području 
Općine Ferdinandovac u 2024. godini. Dajem riječ općinskom načelniku. OPĆINSKI NAČELNIK: U 2024. 
godini planirana su sredstva od zakupa poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu RH u iznosu od 80,00 eura. 
Sredstva su realizirana i utrošena u iznosu od 77,90 eura za podmirenje troškova postupaka koji se vode u 
svrhu sređivanja imovinskopravnih odnosa i zemljišnih knjiga.  

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da nema, 
zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na usvajanje Izvješće o izvršenju Programa o namjenskom 
korištenju sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom pogodbom, privremenog korištenja 
i davanja na korištenje izravnom pogodbom poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na 



području Općine Ferdinandovac u 2024. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“? 
Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 (šest) glasova „ZA“ donijelo:  

 
Zaključak o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa o namjenskom korištenju sredstava 

ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom pogodbom, privremenog korištenja i davanja na 
korištenje izravnom pogodbom poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području 
Općine Ferdinandovac u 2024. godini.  

Zaključak o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa o namjenskom korištenju sredstava 
ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom pogodbom, privremenog korištenja i davanja na 
korištenje izravnom pogodbom poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području 
Općine Ferdinandovac u 2024. godini, nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 

Točka 8. 
Razmatranje i usvajanje Izvješća o popisu imovine, obveza i potraživanja Općine 

Ferdinandovac sa stanjem 31. prosinca 2024. godine 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo Izvješće o popisu imovine, obveza i potraživanja Općine Ferdinandovac 
sa stanjem 31. prosinca 2024. godine. Dajem riječ općinskom načelniku.  

OPĆINSKI NAČELNIK: Ukupna vrijednost dugotrajne imovine, sitnog inventara i imovine u pripremi 
na dan 01.01.2024. godine iznosi 4.418.284,54 eura. Tokom godine nabavljeno je dugotrajne imovine i 
sitnog inventara u vrijednosti 492.191,47 eura. Ukupni ispravak vrijednosti dugotrajne imovine i sitnog 
inventara iznosi 203.799,15 eura. Ukupna sadašnja vrijednost dugotrajne imovine, sitnog inventara i 
imovine u pripremi iznosi 4.706.676,86 eura. Povjerenstvo je popisalo i prebrojilo sitan inventar, koji se 
nalazi u upotrebi i utvrdilo da njegova vrijednost na dan 31. prosinca 2024. godine iznosi 25.951,57 eura. 
Vrijednost sitnog inventara nabavljenog u 2024. godini iznosi 15.687,11 eura, otpisano je sitnog inventara 
u vrijednosti 1.701,85 eura prema priloženoj specifikaciji. Obveze na dan 31.12.2024. iznose 44.882,71 
eura, a odnose se na račune za prosinac 2024. s rokom dospijeća u 2025., plaće zaposlenih za prosinac 
2024. godine. Potraživanja Općine na dan 31.12.2024. godine iznose 32.441,82 eura, od čega se najveći dio 
odnosi na porez na promet nekretnina za koji naplatu vrši Porezna uprava, potraživanja za šumski doprinos, 
potraživanja ZNS-a projekta „Zaželi“, potraživanja od prodanih stanova, te potraživanja za komunalnu 
naknadu koja su u većem dijelu ovršena.  

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da nema, 
zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na usvajanje Izvješće o popisu imovine, obveza i potraživanja 
Općine Ferdinandovac sa stanjem 31. prosinca 2024. godine. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je 
„UZDRŽAN“? Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 (šest) glasova „ZA“ 
donijelo:  

Zaključak o usvajanju Izvješća o popisu imovine, obveza i potraživanja Općine Ferdinandovac sa 
stanjem 31. prosinca 2024. godine.  

Zaključak o usvajanju Izvješća o popisu imovine, obveza i potraživanja Općine Ferdinandovac sa 
stanjem 31. prosinca 2024. godine nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio.  

  
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 9. Dnevnog reda. 

 
 
 
 
 
 
 

 
 



Točka 9. 
Razmatranje i usvajanje Izvješća o stanju zaštite od požara i stanju provedbe Godišnjeg 

provedbenog plana aktivnosti unapređenja zaštite od požara 
 na području Općine Ferdinandovac za 2024. godinu 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo Izvješće o stanju zaštite od požara i stanju provedbe Godišnjeg 

provedbenog plana aktivnosti unapređenja zaštite od požara na području Općine Ferdinandovac za 2024. 
godinu. Dajem riječ općinskom načelniku.  

OPĆINSKI NAČELNIK za izvještavanje po ovoj točki zadužio Ivanu Međurečan, stručni suradnik za 
opće poslove i javnu nabavu.  

IVANA MEĐUREČAN, stručni suradnik za opće poslove i javnu nabavu: Sukladno Zakonu o zaštiti od 
požara, Općina Ferdinandovac dužna je svake godine podnijeti Izvješće o stanju zaštite od požara i stanju 
provedbe Godišnjeg provedbenog plana aktivnosti unapređenja zaštite od požara na području Općine 
Ferdinandovac za proteklu godinu. U protekloj godini Općina Ferdinandovac je donijela Odluku o 
izmjenama Procjene ugroženosti od požara i tehnološke eksplozije Općine Ferdinandovac kao i Odluku o 
izmjenama Plana zaštite od požara a vezano uz dobrovoljna vatrogasna društva Lepa Greda  Brodić. U 2024. 
godini na području Općine bile su 3 Intervencije gašenja požara otvorenog prostora, požar na gospodarskim 
zgradama obitelji Šignjar, Dravska 84, Ferdinandovac, tehnička intervencija gašenja požara na kombi vozilu, 
gašenje požara dimnjaka u Dravskoj 95, te uklanjanje urušenog stabla preko ceste uslijed nevremena u ulici 
Hladna voda kod kbr. 23. 

 Općina Ferdinandovac je kroz Proračun za 2024. godinu provodila financiranje vatrogastva iznosu 
od 37.198,01 eura, a što se odnosi na sredstva koja se zakonom izdvajaju za Javnu vatrogasnu postrojbu 
Đurđevac u iznosu 15,198,01 eura te donacije za Vatrogasnoj zajednici Općine Ferdinandovac u iznosu 
22.000,00 eura (za obuke, edukacije, vježbe, održavanje tehničkih sredstava i nabavu sredstava za gašenje). 
Navedeno Izvješće poslano je Vatrogasnoj zajednici županije kao i uredu Civilne zaštite Koprivnica. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da nema, 
zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na usvajanje Izvješće o stanju zaštite od požara i stanju 
provedbe Godišnjeg provedbenog plana aktivnosti unapređenja zaštite od požara na području Općine 
Ferdinandovac za 2024. godinu. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“? Utvrđujem da je 
Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 (šest) glasova „ZA“ donijelo:  

 
Zaključak o usvajanju Izvješća o stanju zaštite od požara i stanju provedbe Godišnjeg provedbenog 

plana aktivnosti unapređenja zaštite od požara na području Općine Ferdinandovac za 2024. godinu.  
Zaključak o usvajanju Izvješća o stanju zaštite od požara i stanju provedbe Godišnjeg provedbenog 

plana aktivnosti unapređenja zaštite od požara na području Općine Ferdinandovac za 2024. godinu, 
nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

   
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 10. Dnevnog reda. 

 
Točka 10. 

Razmatranje i usvajanje Izvješća o izvršenju Plana djelovanja Općine Ferdinandovac u 
području prirodnih nepogoda za 2024. godinu 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo Izvješće o izvršenju Plana djelovanja Općine Ferdinandovac u području 

prirodnih nepogoda za 2024. godinu. Dajem riječ općinskom načelniku.  
OPĆINSKI NAČELNIK za izvještavanje po ovoj točki zadužio Ivanu Međurečan, stručni suradnik za 

opće poslove i javnu nabavu.  
IVANA MEĐUREČAN, stručni suradnik za opće poslove i javnu nabavu: Općina Ferdinandovac je u 

2024. godini podnijela jedan zahtjev prema županu Koprivničko-križevačke županije za proglašenje 
prirodne nepogode. Dana 29. kolovoza 2024. godine podnesen je zahtjev za proglašenje prirodne 
nepogode suše. Župan je 02. rujna 2024. za područje Općine Ferdinandovac proglasio prirodnu nepogodu 
sušu. Općinsko povjerenstvo Općine Ferdinandovac za procjenu šteta od prirodnih nepogoda obradilo je 



sve pristigle zahtjeve za štetu koje su podnijeli oštećenici za svoje poljoprivredne kulture, te su svi podaci 
uneseni u jedinstvenu aplikaciju ''Registar šteta''. Ukupno je pristiglo 145 zahtjeva za štetu na 
poljoprivrednim kulturama. Procijenjeni iznos štete od suše iznosio je sveukupno 837.421,02 eura. 
Temeljem Pravilnika o provedbi Programa potpore poljoprivrednim proizvođačima za ublažavanje 
posljedica prirodnih nepogoda nastalih u 2024. godini („Narodne novine“ 143/24 od 11.12.2024) 
donesenog Odlukom Vlade Republike Hrvatske, klasa: 022-03/24-04/433, URBROJ: 50301-27/22-24-3 od 
5. prosinca 2024. godine oštećenicima koji su pretrpjeli štetu na prinosima u poljoprivredi, koji su upisani 
u Upisnik poljoprivrednika ili u Upisnik obiteljskih poljoprivrednih gospodarstava, a koji su imali štetu od 
prirodne nepogode u 2024. godini prijavljenu u Registru šteta od prirodnih nepogoda (šifra u registru dobro 
700) za isplatu neće biti prihvatljive štete nastale na poljoprivrednim kulturama uslijed prirodne nepogode 
suše i štete na šećernoj repi. 

U 2024. godini Općina Ferdinandovac osigurala je sredstva za organizaciju i razvoj sustava civilne 
zaštite te ih realizirala u ukupnom iznosu od 2.000,00 eura. Na 40. sjednici Općinskog vijeća Općina 
Ferdinandovac donijela je novi Plan djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2025. godinu. 

 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ?  
 VJEKOSLAV GRGULJAŠ, član: nova saznanja su da će  šteta za sušu ipak biti isplaćena pod uvjetom 

da je šteta prijavljena u Registar šteta, te će se morati izvršiti prijava putem Agroneta u aplikaciji zajednička 
intervencija tržišta za isplatu navedene štete od suše.  

PREDSJEDNIK: Da li ima nekih pitanja ? Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i 
dajem na usvajanje Izvješće o izvršenju Plana djelovanja Općine Ferdinandovac u području prirodnih 
nepogoda za 2024. godinu. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?  

Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 (šest) glasova „ZA“ 
donijelo:  

Zaključak o usvajanju Izvješća o izvršenju Plana djelovanja Općine Ferdinandovac u području 
prirodnih nepogoda za 2024. godinu.  

Zaključak o usvajanju Izvješća o izvršenju Plana djelovanja Općine Ferdinandovac u području 
prirodnih nepogoda za 2024. godinu, nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
  PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 11. Dnevnog reda. 
 

Točka 11. 
Razmatranje i davanje suglasnosti na Odluku o izboru radnika na radno mjesto stručne 

suradnice na neodređeno vrijeme  u Dječji vrtić Košutica Ferdinandovac 
 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo Odluku o izboru radnika na radno mjesto stručne suradnice na 
neodređeno vrijeme u Dječji vrtić Košutica Ferdinandovac. Dajem riječ općinskom načelniku.  

OPĆINSKI NAČELNIK: Dječji vrtić Košutica Ferdinandovac raspisao je natječaj na upražnjeno radno 
mjesto stručne suradnice na neodređeno vrijeme. Upravno vijeće Dječjeg vrtića Košutica Ferdinandovac 
donijelo je Odluku o izboru Lucije Miklić na radno mjesto stručne suradnice na neodređeno vrijeme u Dječji 
vrtić Košutica Ferdinandovac. Sukladno Državnom pedagoškom standardu planirano je zapošljavanje 
stručne suradnice na 16 sati tjedno. Predlažem davanje suglasnosti na predmetnu Odluku.  

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ?  
MARTINA JENDRIJEV TOMAŠEK, članica: Što je po struci stručna suradnica ? 
 OPĆINSKI NAČELNIK: pedagog.  
PREDSJEDNIK: Da li ima još nekih pitanja ? Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i 

dajem na davanje suglasnosti Odluku o izboru radnika na radno mjesto zdravstvene voditeljice na 
neodređeno vrijeme u Dječji vrtić Košutica Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“ 
? Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 (šest) glasova „ZA“ d o n i j e l o: 

  
Zaključak o davanju suglasnosti na Odluku o izboru radnika na radno mjesto stručne 

suradnice na neodređeno vrijeme u Dječji vrtić Košutica Ferdinandovac.  



Zaključak o davanju suglasnosti na Odluku o izboru radnika na radno mjesto stručne 
suradnice na neodređeno vrijeme u Dječji vrtić Košutica Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog 
Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 12. Dnevnog reda. 
 
 

Točka 12. 
Razmatranje i utvrđivanje prijedloga imenovanja mrtvozornika  

za područje Općine Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: Kao nadopunu dnevnog reda primili smo prijedlog imenovanja mrtvozornika za 
područje Općine Ferdinandovac. Dajem riječ općinskom načelniku.  

OPĆINSKI NAČELNIK: Mrtvozornike imenuje Županijska skupština Koprivničko-križevačke županije 
na prijedlog općinskog vijeća. Trenutno imenovana mrtvozornica za područje Općine Ferdinandovac V. 
Kovaček zatražila je razrješenje, a interes za obavljanje poslova mrtvozornika iskazala je Sofija Paša iz Molvi 
uz dosadašnje mrtvozornice Valentinu Kranjec Bukovčan i Mirelu Pintar. Predlaže se davanje prijedloga 
Županijskoj skupštini za imenovanje navedenih osoba za obavljanje poslova mrtvozornika za područje 
Općine Ferdinandovac.  

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da nema, 
zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Zaključka o prijedlogu imenovanja 
mrtvozornika za područje Općine Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“? 
Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 (šest) glasova „ZA“ d o n i j e l o :  

 
Zaključak o prijedlogu imenovanja mrtvozornika za područje Općine Ferdinandovac. 
Zaključak o prijedlogu imenovanja mrtvozornika za područje Općine Ferdinandovac nalazi se u 

privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 13. Dnevnog reda. 
 

 
Točka 13.  

Razno; prijedlozi, primjedbe i upiti članova Općinskog vijeća općinskim tijelima 
 

PREDSJEDNIK: Da li ima pitanja, prijedloga ili primjedbi pod ovom točkom Dnevnog reda ? 
OPĆINSKI NAČELNIK:  Na područje Općine dolazi optički internet, tvrtka Odašiljači i veze 

d.o.o. tražila je od Općine Ferdinandovac prostor za opremu potrebnu za navedeni optički Internet, 
prostor im je ponuđen u društvenom domu, potrebno im je cca 6 m² i navedeni prostor zadovoljava 
njihove potrebe. Već su potpisani i ugovori s izvođačima, posao se radi po sektorima te je predviđen 
rok završetka poslova 2029. godina.  

Ministarstvo prostornoga uređenja, graditeljstva i državne imovine raspisalo je Program 
izgradnje i obnove stambenih jedinica u državnom vlasništvu na potpomognutim područjima 
Republike Hrvatske za stambeno zbrinjavanje mladih osoba i mladih obitelji, a u skladu sa Zakonom 
o stambenom zbrinjavanju na potpomognutim područjima, novoizgrađeni stanovi bi išli u dugoročni 
najam po povoljnijim uvjetima. Ministarstvu je ponuđena parcela u ulici A. Šenoe 16, ošasna imovine 
općine gdje su papiri uredni. Za navedenu svrhu Općina Ferdinandovac provodila je i anketni upitnik 
u svrhu prikupljanja podataka o broju zainteresiranih osoba za navedeno stambeno zbrinjavanje. 
Novoizgrađena zgrada imala bi 4 do 8 stanova. 

Za obnovu temelja crkve odobreno je od strane Ministarstva kulture 150.000,00 eura, 
biskupija je nositelj projekta dok će Općina u toku godine priključiti u obnovu koliko joj mogućnosti 
budu dopuštale. 



Od 01. travnja mogao bi se riješiti problem doktora na duži period. Dolazi doktor opće 
medicine koji je u mirovini, ali želi još jedan period raditi. Tako da bi se time riješila navedena 
problematika stalnog odlaska i dolaska doktora. 
 

PREDSJEDNIK: Da li ima drugih pitanja, prijedloga ili primjedbi ? Budući da nema. Završavam 
sjednicu Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac u 19,45 sati. 
 
 
 
    ZAPISNIČAR:                                                  PREDSJEDNIK: 
 
 Ivana Međurečan                          Branko Patačko 


